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ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

  
 

Σάββατο, 6 Ιανουαρίου 2024 
  
  
Προς τον Υπουργό Υγείας, κο Γεωργιάδη Άδωνι 
  
 
Θέμα: «Μόλις δυο (2) θέσεις ειδικευμένων ιατρών του Ε.Σ.Υ.  

προκηρύσσονται για την περιοχή της Εύβοιας και της Σκύρου» 

 

Κύριε Υπουργέ, 

 

Γνωρίζετε καλά τα προβλήματα υποστελέχωσης που το σύνολο των δομών  

του Εθνικού Συστήματος Υγείας αντιμετωπίζει. Στις 5/12/2023 δημοσιεύθηκε  

η Απόφαση του Υπουργείου Υγείας με αριθμό πρωτοκόλλου Γ4α/64017,  

σύμφωνα με την οποία εγκρίνεται η προκήρυξη 246 θέσεων ειδικευμένων  

ιατρών του κλάδου Ε.Σ.Υ. Εκ των 246 θέσεων, 27 αφορούν στην 5η Υ.Π.Ε.,  

στην οποία ανήκουν η Εύβοια και η Σκύρος. Δυστυχώς, εκ των 27, με την  

ανωτέρω Απόφαση, προβλέπονται μόλις δύο (2) θέσεις ειδικευμένων ιατρών  

για την περιοχή της Εύβοιας, παρόλο που το προηγούμενο διάστημα έχω  

ενημερώσει το Υπουργείο Υγείας με πλήθος κατατεθειμένων ερωτήσεων για  

τα προβλήματα που υφίστανται στην Εύβοια και την Σκύρο εξαιτίας των  

κενών θέσεων στις δημόσιες δομές Υγείας. Συγκεκριμένα, έχω αναφερθεί σε  

αυτά μέσω των ερωτήσεων “Προβλήματα υποστελέχωσης νοσοκομειακών  

μονάδων στο νομό Ευβοίας”, “Προβλήματα στον τομέα Πρωτοβάθμιας  
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Φροντίδας Υγείας στην Β. Εύβοια και Σταθμός ΕΚΑΒ Δάφνης”, “Άμεση επίλυση

 των κτηριακών προβλημάτων και των προβλημάτων υποστελέχωσης του  

Κέντρου Υγείας Χαλκίδας” και πιο πρόσφατα μέσω της ερώτησης “Ανάγκη  

άμεσης κάλυψης των κενών του Πολυδύναμου Περιφερειακού Ιατρείου  

Σκύρου και παροχής επιπλέον κινήτρων προς υπηρεσία σε άγονες και  

προβληματικές περιοχές”. Ουδεμία απάντηση δεν έχουμε λάβει στις ερωτήσεις

 αυτές, ενώ η προκήρυξη μόλις δυο θέσεων μόνο εμπαιγμός μπορεί να  

θεωρηθεί. Ευελπιστώ η νέα ηγεσία του Υπουργείου να αποδειχθεί πιο δεκτική 

στη διαδικασία του κοινοβουλευτικού ελέγχου. 

 

Οι ανάγκες του νομού Ευβοίας, του μεγαλύτερου σε πληθυσμό αλλά και σε  

έκταση νομού της Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας δεν καλύπτονται με την  

προκήρυξη δυο θέσεων. Το Γενικό Νοσοκομείο Χαλκίδας αποτελεί το  

Νοσοκομείο με την μεγαλύτερη επισκεψιμότητα στην Περιφέρεια, αλλά μόλις 

μια θέση προκηρύσσεται προς πλήρωση των κενών του, και μόλις μια για το  

πολύπαθο Νοσοκομείο Καρύστου. Αντίθετα, με την προκήρυξη επτά (7)  

θέσεων για το Γενικό Νοσοκομείο Λαμίας, για μια ακόμα φορά, παρατηρείται  

άνιση κατανομή των προκηρυχθέντων θέσεων.  

 

Η στελέχωση του συνόλου των δομών Υγείας με το απαραίτητο προσωπικό  

και η ομαλή λειτουργία τους είναι αναγκαία, καθώς οι κάτοικοι της Εύβοιας  

αναγκάζονται να διανύουν μεγάλες αποστάσεις με κακό οδικό δίκτυο, ενώ  

πολλές φορές, ειδικά στην περιοχή της κεντρικής και βόρειας Εύβοιας οι  

κάτοικοι αποκλείονται λόγω του οδικού αυτού δικτύου και των δυσμενών  

καιρικών φαινομένων. 

 

Πώς αναμένετε, όμως, κύριε Υπουργέ να λειτουργούν απρόσκοπτα οι  

δημόσιες δομές Υγείας, τα Νοσοκομεία, τα Κέντρα Υγείας και τα Πολυδύναμα  

Περιφερειακά Ιατρεία, όπως η Κυβέρνηση διατείνεται ότι επιθυμεί, όταν  

δεκάδες οργανικές θέσεις είναι κενές; Όταν το προσωπικό των δομών αυτών  

με αυτοθυσία πραγματοποιεί υπεράριθμες εφημερίες με αποτέλεσμα την  

σωματική, ψυχική και πνευματική τους κατάρρευση; Πώς θα τεθεί σε  

λειτουργία η μονάδα Τεχνητού Νεφρού στο Κέντρο Υγείας Ιστιαίας, που ενώ  

υπάρχει ο απαραίτητος εξοπλισμός, δεν υπάρχει ειδικευμένο προσωπικό για  

να τον λειτουργήσει; Πότε θα αποκτήσει η Σκύρος παιδίατρο, ώστε οι  

Σκυριανοί να νιώθουν ότι η υγεία των παιδιών τους δεν έχει αφεθεί στην  

τύχη; Πότε το Νοσοκομείο Καρύστου θα αποκτήσει νεφρολόγο, οφθαλμίατρο,

 ορθοπεδικό; Πότε οι κάτοικοι της Χαλκίδας θα έχουν πρόσβαση σε ένα  

δημόσιο Νοσοκομείο που θα καλύπτει πραγματικά τις ανάγκες τους και δεν θα

 αναγκάζονται να μεταφέρονται στην Αθήνα; 

 

 



Κύριε Υπουργέ, 

 

Επειδή η περιοχή της Εύβοιας έχει παραμεληθεί αρκετά στα θέματα Υγείας 

 

Επειδή οι Ευβοιώτες κουράστηκαν να τους συμπεριφέρονται σαν πολίτες  

δεύτερης κατηγορίας 

 

Ερωτάσθε 

 

1. Πόσο σύντομα θα προκηρυχθούν οι αναγκαίες θέσεις για την κάλυψη  

των οργανικών κενών στις δημόσιες δομές Υγείας της Εύβοιας και της  

Σκύρου; 

 

2. Προτίθεται το Υπουργείο Υγείας να αντιμετωπίσει, επιτέλους, με  

σοβαρότητα τα υπάρχοντα προβλήματα Υγείας του νομού; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

Καζάνη Αικατερίνη 

 




